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Letošní ročník tradičního festivalu současného tance SIRAEX se vydařil po všech strán
kách. „Přálo nám počasí, organizačně vše klapalo, počet diváků vzrostl, představení 
se líbila a sem inaristi odjížděli m axim álně spokojen i," hodnotí festival Zora Breczková 
a dodává: „Všem bylo je n  sm utno, že se uvidíme až v roce 2019. My to však bereme 
optim isticky a j iž  nyn í spřádáme plány. Očekávání splnilo i rozšíření p rostoru festiva lu  
pro dětského tanečníka v podobě přeh lídky tanečních souborů s názvem Dětská taneční 
scéna -  léto 2017. Do p řeh lídky by ly  vybrány a nom inovány z kra jských přeh lídek  
kva litn í soubory, je jich ž  choreografie p řináše jí taneční pestrost a odborné pedagogické 
vedení dětí. Nádvoří zám ku se roztančilo a jeho  kulisa dodala tanci další výjim ečné  
kouzlo," říká Zora Breczková, která připomíná i letošní mezinárodní zastoupení, a to 
umělce ze Slovenska, Polska a Ruska. Mezi soubory nechyběl ani klášterecký taneční 
obor ZUŠ. A právě choreografie domácího tanečního souboru LEGARMM (na snímku na 
titu ln í straně novin) měla divácky jednoznačně největší úspěch. Velké poděkování proto 
patří i všem, kteří pomohli finančně nebo se zapojili do spolupráce. Největším i sponzory 
byly Ústecký kra j, M inisterstvo ku ltu ry ČR a město Klášterec nad Ohří.

&  investice města
Město vylepšuje infrastrukturu 

pro cyklisty

5  &  aktuálně
Naučná stezka ponese název 

Cesta z města

6  &  aktuálně
Kadaňská nemocnice má nový 

ultrazvuk

7  <0* aktuálně
Z klášterecké radnice a Okounova

8  &  rozhovor s ...
Danem Vejražkou a Veronikou 

Purmanovou

1 0  &  kultura
Divadelníci zaujali publikum 

Hronova
Hlavním hostem Kláštereckých 

promenád bude Xindl X

1 1  <& kultura
Klíče к mozaice se jednou 

dostanou až za oceán
Ze života paví rodinky

1 2  ^  naše tipy
Co nabízí lázeňský areál 

Evženie obyvatelům města?

1 3  &  pro rodinu
Přivítali jsm e nové občánky

1 4  &  pohled do historie
Soudnictví aneb Jak se trestalo 

v Kláštere!

1 5  ^  tip na výlet
Muzeum, ve kterém se 

nenudíte

1 6  &  sport
Wembloudovy hrby se jezdí 

i na odstrkovadle
Adam Lerch dojel na MS pátý

SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
letošní letní 
p r á z d n i n y  
jsou u konce, 

■j z *  f  Doufám, že 
—• jste je všichni,

zejména pak 
\  ř děti, prožili 

podle svých 
plánů. Pro mne byl srpen plný 
nejen kulturních zážitků. Za 
našimi divadelníky ze spolku 
Klas jsem se byl podívat 
v Hronově. Jiráskův Hronov 
je skutečně již tradiční akcí, 
ale naše Klášterecké divadelní 
žně jsou jenom jedny. Což mi 
připomíná, že jejich termín se 
také blíží. S knihami jsem se 
potkal při akci Města čtou 
a s tancem při našem již tra
dičním Siraexu.
Za skvělý výkon na mistrovství 
světa v daleké africké Keni 
a úspěšnou reprezentaci měs
ta jsem mohl osobně poděko
vat Danu Vejražkoví. Jsem 
rád, že spolu s malými dárky 
jsem mu během našeho 
setkání mohl představit i pro
jekt na nový atletický stadion. 
Navštívil jsem i náš uznávaný 
útulek pro pejsky v Ciboušo- 
vě, kde jsem velmi rád podě
koval provozovatelce paní 
Vohánkové za její práci. Pejsci 
mě tak hlasitě vítali, že jsem 
jim raději odpovídal z uctivé 
vzdálenosti.
Máme tu září, a tak po prázd
ninách znovu do škol. Přeji 
všem školákům a studentům 
úspěšný vstup do nového škol
ního roku. Těm, kteří se chys
tají do školy úplně poprvé, 
jsme připravili malý dárek. 
Prvňáčky ze základní školy 
v Krátké ulici přivítáme spo
lečně s novým panem ředite
lem Mgr. Opavou. Jemu i všem 
ostatním zaměstnancům škol 
pak přeji mnoho úspěchů 
v jejich nelehké práci.
V září se pak máme možnost 
vidět na zastupitelstvu měs
ta, které věřím, že schválí 
mimo jiné pomoc mladým 
rodinám přijetím nové vy
hlášky, a tím odpuštění po
platku za odpady dětem do 
18 let. Ještě před tím pak pro
běhnou dvě akce, Den zdraví 
v sobotu 2. září a tradiční 
Klášterecké promenády další 
sobotu 9. září.
Tak kdekoli na viděnou. 
Štefan Drozd, starosta města


